
 

 

Nieuwsbrief heet vanaf nu Signaal 
Direct nadat BCH in 1980 was opgericht ontstond de behoefte aan een eigen clubblad. 
Het verscheen voor het eerst in 1982. Begin 1983 kreeg het de naam Signaal. Niemand 
had nog een computer thuis staan en internet bestond nog niet. In 1975 werd de Altair 
8800 ontwikkeld, de eerste computer voor gebruik in huis. Deze computer moest zelf in 
elkaar gezet worden en was alleen geschikt voor freaks en nerds. Internet werd pas voor 
een breed publiek opengesteld omstreeks 1990. De Signaaltjes maken en verspreiden 
was daarom heel wat ambachtelijker en arbeidsintensiever dan nu. Ze werden getypt en 
vervolgens gedrukt bij kantoorboekhandel Kuiper (inmiddels verdwenen) op de Markt. 

 

Signaals van het eerste uur en het ontstaan van de naam in 1983 ‘op een bankje’ 

Redactie was in handen van Ineke en Henk Kleer en Elly Duindam. Later hebben onder 
andere Elise Werkman, Jeanette Saarloos, Marijke Boersma en Marilo Janssen redactie 
gevoerd. De gebruikelijke frequentie was ongeveer vier keer par jaar. Verspreiden 
gebeurde door de Signaaltjes bij de entree van de zaal op stapeltjes aan te bieden. Het 
is een tijd lang gebruik geweest om een joker in een van de Signaaltjes te verstoppen. De 
‘gelukkige’ was dan verplicht een stukje te schrijven. Zo kwam men dus aan inhoud. 
Overigens aan inhoud geen gebrek, het waren goed gevulde periodiekjes. Vaste 
rubrieken waren een overzicht van de leden, de stand, een puzzel, een bridgeprobleem 
etc.   

Ach… wat een tijden. De productie en verspreiding van de Signaals hielden op een 
gegeven moment op. Ik, Wim Lavooij, wist niet eens van het bestaan van dit clubicoon. 

SIGNAAL, periodiek van de 
Bridgeclub Huissen  
nummer: 9 

datum:  7 juli 2024  

redactie:  Wim Lavooij (wim@lavooij.net) 



Vandaar dat we de nieuwsbrief waar we vorig jaar mee zijn begonnen, gewoon 
Nieuwsbrief hadden gedoopt, onwetend van de prachtige, historische en zeer passende 
naam Signaal. Maar dat gaan we dus vanaf nu veranderen. Dit nummer is Signaal 2024-
9. Het jaar van de verschijning en doorgenummerd vanaf het moment dat we weer een 
Nieuwsbrief zijn gaan uitgeven. Moge Signaal nog lang bestaan.   

(Wim Lavooij)  

 ‘Overzomeren’, nu ook bij de Denktank  
De tijd tussen einde en begin van het volgend seizoen is best lang. Hoe houd je je 
hersens soepel tussen tent, zwembad en barbecue?  En wat doe je na de 
campingvakantie? En wat doen de andere BCH-ers die lekker thuis, in de tuin of op het 
balkon de zomer proberen door te komen. Heel veel spreken met elkaar af en… zij gaan 
naar de zomercompetitie die 9 juli weer van start gaat (zie de vorige Nieuwsbrief voor 
data en locaties).  

Er is ook nog een andere optie! De hele zomer houdt bridgecafé de Denktank open huis. 
Op dinsdag- en vrijdagavonden is iedereen welkom in het bridgecafé  aan de 
Sperwerstraat 59 in Arnhem Noord (Monnikenhuizen). Deelname kost € 2,50 per 
deelnemer. Je bridget voor een fles wijn en meesterpunten. Het eindigt met een 
knallende ‘grande finale’ op 30 augustus. Ben je korter dan drie jaar van de cursus? 
Meld je dan aan voor de superrelaxte Toekomstlijn. 

 

foto de Denktank 

Ontwikkelingen M.F.A. 
Toekomst Koelhuis 

De discussie over de toekomst van t’ Koelhuis gaat verder. Even in herinnering: in het 
najaar van 2023 is door B & W en gemeenteraad Lingewaard besloten € 13 miljoen 
maken vrij te maken voor de ontwikkeling van  een (M)ulti  (F)unctionele 
(A)ccommodatie naar het centrum van Huissen in de grote kerk, de O.L.V. ten 



Hemelopneming. Het gebouw verliest dit of volgend jaar zijn kerkelijke functie en komt 
dan leeg te staan. Om het gebouw voor de stad te bewaren wil de gemeente het 
restaureren en tegelijkertijd een functie geven voor de Huissense gemeenschap. Punt 
op de horizon is een gebouw dat bijdraagt aan een ‘bruisend centrum’ (sic) met functies 
die garanderen dat van vroeg tot laat het gebouw in gebruik is en zal bijdragen aan de 
gewenste levendigheid.  

Om de kerk te vullen worden allerlei verenigingen gevraagd of ze naar de M.F.A. willen 
verhuizen. Er zijn verengingen die graag naar de toekomstige M.F. A. willen vanwege zijn  
uitstraling en de wil om het gebouw voor de stad te behouden. Veel verenigingen zijn 
gehuisvest in oude gebouwen als scholen en zoals BCH in t Koelhuis. Onderhoud van 
deze gebouwen vraagt veel van het gemeentelijk budget. Het lijkt zeker dat ‘t Koelhuis 
wordt gesloopt omdat de kosten van renovatie heel hoog zullen zijn. BCH zal daarom 
hoe dan ook over een paar jaar moeten verhuizen en dat kan dus zijn naar de M.F.A. in 
de grote kerk. Wanneer het ons niet past kan het ook naar een andere accommodatie 
zijn, maar die zijn nog niet zo eenvoudig te vinden. Daarom: is de huur redelijk en voldoet 
het gebouw en omgeving aan de eisen en wensen van BCH, dan zullen wij waarschijnlijk 
naar de M.F.A. verhuizen. En daarbij: het is geen onaantrekkelijke gedachte, het is een 
mooie plek, je kan bezoek aan winkels, bibliotheek, restaurant of café combineren met 
je bridgeavond.  

Rol van de provincie.  

De provincie dicht zichzelf een belangrijke rol toe in het bevorderen van het welzijn in de 
kleinere kernen van Gelderland. Vergrijzing en Corona hebben het verenigingsleven en 
daarmee de sociale cohesie geen goed gedaan. De provincie heeft daarom een 
programma opgesteld waarin zij zogenaamde ‘dorpendeals’ sluit: een deal tussen de 
diverse verengingen als maatschappelijk smeermiddel en de overheid. Huissen wil van 
deze optie gebruik maken en samen met de provincie werken aan een ‘stadsdeal’. 
Huissen is immers geen dorp maar een stad en een dorpendeal sluiten in Huissen ligt 
gevoelig. Het is dus een stadsdeal die er moet komen. Uiteindelijk moet de stadsdeal 
leiden tot herstel van de O.L.V. ten Hemelopneming met daarin een bloeiend 
verenigingsleven. Voor het proces en de communicatie heeft de provincie het bureau 
Spectrum opdracht gegeven.   

Het proces 

Er is inmiddels een proces opgestart om aan deze ‘deal’ invulling te geven. Halverwege 
dit jaar wordt een website geopend. In september moet de ‘deal’ klaar zijn, daarna start 
de programmering en de planfase. Is alles duidelijk, dan is er een finaal moment waarop 
verenigingen definitief moeten besluiten om deel te nemen. Dan moet duidelijk zijn of 
de ruimte ons past en betaalbaar is, of er wordt voldaan aan andere eisen zoals 
voldoende parkeerplaatsen, horeca en overige voorzieningen.  Een lijst met eisen en 
wensen hebben we inmiddels ingeleverd bij de projectleiders. Namens BCH neemt Wim 
Lavooij deel aan het overleg en levert zijn bijdrage aan de Stadsdeal. Hij overlegt 
regelmatig met het bestuur. Voorwaarde aan onze medewerking is dat meedenken in de 



werkgroep Stadsdeal en later planvorming niet automatisch impliceert dat BCH al 
akkoord is met de verhuizing naar de M.F.A.. Uiteraard zullen we jullie van de verdere 
ontwikkelingen  op de hoogte houden.   

(Jan Huige en Wim Lavooij) 

 

 

massastudie uit 2023 met daarin een aantal functies in het kerkgebouw. Daar is nog niet 
uit te halen waar BCH en eventueel andere verenigingen terechtkomen. Puur bedoeld 
om te zien hoeveel er in kan ter informatie van de haalbaarheidsstudie   

 

Rabobank clubactie 

 



Ook dit jaar doet BCH mee met de Rabobank clubactie. Onze penningmeester heeft 
onze club aangemeld als deelnemer en een poster gemaakt (zie hieronder). In 
september kunnen mensen die aangesloten zijn bij de Rabobank op onze club 
stemmen. Wanneer RABO bank leden, het is immers een coöperatieve bank, dan 
allemaal gaan stemmen dan krijgt BCH een mooi bedrag ter ondersteuning van onze 
club.  

Dus ben je klant…, excuus, lid van de Rabobank en heb je de RABO bank app, stem dan 
op BCH! Heb je de app nog niet, dan kan je deze vinden in de app-store en vervolgens 
installeren op je telefoon. Heb je dat allemaal gedaan, dan stemmen natuurlijk.   

 

Vacatures 
Het bestuur is nog immer op zoek naar vrijwilligers voor de volgende vacatures:  

Secretaris 

We hebben helaas nog geen aanmeldingen mogen ontvangen van leden die deze functie 
zouden willen vervullen. Wat houdt het werk van de secretaris in? De secretaris vormt 
samen met de voorzitter en penningmeester het dagelijks bestuur van BCH. Voorzitter 
en secretaris hebben regelmatig met elkaar contact over de dagelijkse gang van zaken 
en het wel en wee van de leden. Samen met de voorzitter verzorgt de secretaris het 
contact met de Bridgebond en de Regio. Hij/zij houdt de ledenlijst bij en verzorgt het 
contact met de leden. De secretaris is verantwoordelijk voor de inhoud van de Website 
en de Nieuwsbrief (nu Signaal). Verder hebben voorzitter en secretaris contact met het 
bestuur van het Koelhuis en de gemeente wanneer het gaat om de huisvesting.  

Eind juli-begin augustus bereidt de secretaris de A.L.V. voor. Eens per 3 maanden of 
indien nodig tussendoor, wordt vergaderd. De secretaris maakt verslag, houdt de 
agenda bij en stuurt samen met de voorzitter de Technische Commissie, de 
Wervingscommissie en de Feestcommissie aan naar aanleiding van de besluiten.  

Afhankelijk van hoe je het invult moet je rekenen op circa een halve dag per week.  

Organisatie van het negende lustrum  

In 2025 bestaat BCH vijfenveertig jaar. TIJD VOOR EEN FEESTJE!

 



Samen met de secretaris bereid je het lustrumfeest voor. Er is niet zoiets als een 
draaiboek, je mag er dus je eigen draai aan geven. Het gaat vooral om de gezelligheid.   

 

Trees en Wil clubkampioen in Herveld 
Trees Geling en Wil Janssen spelen niet alleen bij BCH, maar zijn ook lid van Bridgeclub 
Drie Sans Atout in Herveld. Zij zijn daar dit jaar met ruime voorsprong eerste geworden. 
Normaal gesproken vormen zij een driemanschap met Marilo Janssen, maar dit jaar, 
vanwege de gezondheidsproblemen van Marilo, hebben ze nagenoeg het hele seizoen 
met zijn tweeën gespeeld. Gefeliciteerd! 

 

De ledenlijst 
Enkele keren per jaar stuurt de secretaris een ledenlijst rond. Met ingang van heden gaan 
we dat anders doen. Op onze clubwebsite is onder de rubriek “clubinformatie” een sub 
rubriek “leden” te vinden. Deze rubriek is alleen toegankelijk voor eigen leden. Vermeld 
staan: naam, emailadres, telefoonnummer en NBB-nummer. 

Voordelen zijn:  

 geen dubbele administratie meer en de lijst op de 
site is altijd actueel. 

 minder werk voor de secretaris 

Om de ledenlijst te kunnen raadplegen heb je een NBB-account nodig (mijn NBB). Dit 
account bestaat uit een accountnummer (je NBB lidmaatschapsnummer) en een zelf te 
kiezen wachtwoord. Mocht je hierover nog niet beschikken, dan kan een account 
eenvoudig worden aangemaakt via de website van de NBB.  

 



Het is sowieso handig om een NBB account aan te maken, omdat je dan direct toegang 
hebt tot je persoonlijke gegevens en die zo nodig zelf kunt wijzigen. Verder zie je 
bijvoorbeeld ook je saldo meesterpunten en de opbouw ervan. 

namens het bestuur (Jan Huige)  

Huissensedag, kom ons bezoeken! 
Vorig jaar was BCH op Huissensedag in het kader van de ledenwerving. Samen met de damverenging 
waren we te vinden in de Sint Antoniuskapel aan de Langekerstraat. Dit jaar hebben we besloten 
weer deel te nemen. Samen met Sportservice Lingewaard en Stinase is dit jaar gekozen voor een veel 
ambitieuzere opzet. Niet alleen maar denksporten in de Sint Antoniuskapel, maar ook fysieke 
sporten op het Raadhuisplein rondom het thema fiets: 

 Fysiotherapeuten die informatie geven over fietsvalpreventie 
 Fietsmaatjes (vrijwilligers met duofiets) 
 Doortrappen voorlichting over fietsveiligheid, doortraproutes 
 ’t Verzetje (amateur fietsvereniging) 
 Pumptrack voor kids (BMX op minicircuit) 
 En nog meer 

Jullie zijn alle welkom! Help ons om BCH onder de aandacht te brengen, kom voor de gezelligheid, 
voor reuring in de kapel en uiteraard om een spelletje te bridgen.  

 

 

 


